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دلایل موافقان و مخالفان ارسال گنجینه موزه 
هنرهای معاصر به آلمان و ایتالیا

اگر روحانی رأی نیاورد....
بحث بر ســر ارســال آثار مــوزه هنرهای 
معاصر به تور نمایشگاهی آلمان و ایتالیا ادامه 
دارد. مخالفــان اعتقاد دارند زمان مناســبی 
نیســت چون 5 الی 6 مــاه دیگــر انتخابات 
ریاست جمهوری را در پیش داریم. اگر دولت 
آقای روحانــی رأی نیاورد و مدیــران تغییر 
کردند، سرنوشــت آثار چه می شود؟ اگر آثار 
مصادره یا کپی شــوند، تکلیف چیســت؟ از 
آنسو موافقان می گویند سازمان بازرسی کل 
کشــور در جریان امور قرار دارد و موزه از نظر 

بودجه در وضع مناسبی قرار ندارد. 
در این میان با نزدیک شدن به زمان ارسال 
آثار به تور نمایشگاهی آلمان و ایتالیا و مبهم 
بودن این قــرارداد و نگرانی هــای هنرمندان 
درخصــوص چگونگی این تور نمایشــگاهی، 
موزه هنرهای معاصر عصر سه شــنبه ششــم 
مهرماه، نشســتی با نماینــدگان انجمن های 
هنری، گالــری داران و جمعــی از هنرمندان 
بــرای پاســخگویی به ســوالات انجمن های 
هنری در محل موزه هنرهــای معاصر برگزار 

کرد.
بــه گــزارش ایلنــا در این جلســه مجید 
ملانوروزی )رئیس مــوزه هنرهای معاصر( با 
بیان این که در دوره مدیریت آقای شــالویی 
)مدیر سابق موزه هنرهای معاصر( قراردادی 
با وین منعقد شــده بــود، افــزود: »در ابتدا 
موزه وین درخواســت 80 تــا 100 اثر از آثار 
گنجینه موزه  هنرهای معاصر را داشت و بعد 
از بررســی به 40 اثر تقلیل یافت اما به دلیل 
وجــود تحریم هــا و مبحث بیمه ایــن اتفاق 
نیفتــاد. وقتی یک مــوزه آثــاری را به موزه 
دیگری امانت می دهد، پــول بین موزه ها رد 
و بدل نمی شــود و درصورتــی هزینه از موزه  
دریافت می شــود که آثار در درازمدت مثلا 4 
یا 5 ســال در اختیار آنان قرار بگیرد.« رئیس 
موزه هنرهای معاصر با بیــان این که موضوع 
امانت آثار گنجینه را با موزه فرانکفورت مطرح 
کردیم، گفت: »مسئولان موزه فرانکفورت به 
شــدت علاقمند بودند تا آثار گنجینه را از ما 
به امانت بگیرند، پس از بازگشت؛ هزینه های 
این سفر را بررسی و محاسبه کردیم و مبالغی 
که برای بسته بندی، ارســال و ... برآورد شده 
بود معــادل دو میلیــون یورو بــود و الان به 
دو میلیون و 300 هزار یورو رســیده است.« او 
به حضور وزیر فرهنگ  آلمان در ایران اشــاره 
کرد و توضیح داد: »وزیــر فرهنگ آلمان در 
زمان برگزاری نمایشگاه »اتوپینه« در تهران 
تمایل داشت این تبادل بین موزه های دولتی 
آلمان و ایــران و در برلین صــورت گیرد و 5 
موزه دولتی آلمان را به ما معرفی کرد و گفتند 
علاوه بر تأمین هزینه ها می توانند بخشــی از 

درآمد موزه را به ما پرداخت کنند.« 
با ارسال آثار مخالفیم

در ادامه منیژه صحی )ســخنگوی انجمن 
هنرمندان نقاش( با بیان این که توقع داشتیم 
این جلسه قبل از انعقاد قرارداد برگزار می شد، 
اظهارکرد: »امروز قرارداد با آلمان منعقد شده 
و یک پیش نویس نوشــته شــده در صورتی 
که قبل از این مراحل جامعــه هنری باید در 
جریان ایــن امر قرار می گرفــت چراکه آنچه 
در گنجینه موزه هنرهــای معاصر نگهداری 
می شود اموال ملی اســت و باید همه مراحل 
آن از ابتدا شفاف ســازی می شــد.« او تأکید 
کرد: »مــا از طــرف تمامی اعضــای انجمن 
 هنرمندان نقاش با ارسال این آثار به طور کل

مخالفیم.«
در ادامــه لیلــی گلســتان هــم از این که 
انجمن های هنرمندان و گالــری داران از این 
اتفاقات خبر نداشــتند، گلایه کرد. او تأکید 
کرد: »گفته های مشــاور حقوقــی این اموال 
بیت المال اســت و هر فردی براســاس قانون 
می توانــد با اعلام شــکایت مانع ایــن اقدام 
شــود.« مدیر گالری گلستان با تأکید براینکه 
این عمل بســیار خوب است، گفت: »معتقدم 
درحال حاضر زمان مناســبی برای انجام این 
کار نیســت چراکه 5 الی 6 ماه دیگر انتخابات 
ریاســت جمهوری را در پیش داریم و اگر آثار 
برود و بعد از پایــان انتخابــات، دولت آقای 
روحانــی رأی نیاورد و مدیــران تغییر کردند 

سرنوشت این آثار چه می شود؟!«
به دولت پاسخگو هستیم

در ادامــه مرادخانی، معاون هنــری وزیر 
ارشــاد، با بیان اینکه این آثــار به مدت هفت 
ماه از ایران خارج می شود، گفت: »موزه از نظر 
بودجه در وضع مناسبی قرار ندارد و این اقدام 
باعث می شود تا از نظر بودجه وضع موزه بهتر 
شود از طرفی بخش حقوقی دولت ناظر بر این 
مسأله است و اینگونه نیست که 4 نفر در موزه 
تصمیم بگیرند تا آثار را برای نمایش در خارج 
از کشور ببرند. قطعا هر انسان با اندیشه ای که 
مسئولیت پذیر باشد... ما می توانیم این کار را 
انجام ندهیم و این آثــار همین جا بدون هیچ 
تغییــر و جابه جایی باقی بمانــد این کار برای 
ما نیز راحت تر است اما پذیرفتن یک ریسک 
به این بزرگی قطعا دلیــل موجهی دارد. این 
نمایشــگاه جایگاه ایران را از نظــر فرهنگی 
و هنری ارتقا می دهد. این اتفــاق با توجه به 
مزیت های آن برای ما مهم است و دیده شدن 
این مجموعه ها هم به اعتبار ایران و هم برای 

اصالت آثار بسیار مهم است.«

دريچه
ش

واكن
اتفاقخبر  انصراف شهاب حسیني از بازی

در فیلم عیاری
 نمایشگاه سی نما - کیارستمی

در راه است
 پاسخ همایون شجریان
درباره سلامت پدرش 

ایســنا| شــهاب حســینی که قرار بود در 
جدیدترین پروژه ســینمایی کیانــوش عیاری 
با نام »کاناپه« بازی کند، ضمــن اعلام انصراف 
خود از بازی در این فیلم گفت: »متاسفانه شروع 
فیلمبرداری فیلم آقــای عیاری با یک ماه تأخیر 
همراه شد و با شروع سریال »شهرزاد« همزمان 
شــد، به همین دلیل امکان هماهنگی میان دو 
پروژه برای من میسر نشد.« حسینی با تأکید بر 
این که »این اعلام انصراف برای خودم هم بسیار 
باعث تاسف است«، ادامه داد: »با توجه به شروع 
ضبط سریال »شهرزاد« عملا به حضور در پروژه 
دیگری نمی رسم و این مایه افسوس بنده خواهد 
بود که فرصت را برای حضور در پروژه آقای عیاری 
عزیزم از دســت دادم.« بعد از انصراف شــهاب 
حســینی بابک حمیدیان جایگزین او در فیلم 

جدید کیانوش عیاری شد.

ایلنا| نشســت خبری نمایشــگاه  ســی  نما؛ 
کیارســتمی ظهر روز گذشــته با حضور اشکان 
خطیبی، احســان نصری، کوروش شاکری و نگار 
اسکندرفر در پردیس ســینمایی چهارسو برگزار 
شد. احسان نصری در این نشست گفت: سی نما؛ 
کیارستمی عنوان نمایشگاهی در سه حوزه نقاشی، 
عکس و فیلم که ســی اثر از هنرمندان مدیاهای 
مختلف در آن به نمایش می آید. در حوزه نقاشــی 
آثار سه نســل از هنرمندان را در اندازه 30*30 با 
برداشــتی از سینمای کیارســتمی را به نمایش 
می گذاریم. در بخش عکس نیــز با همکاری دنیا 
مشــرقی آثاری از رضا کیانیان، کاوه گلســتان، 
محمــود کلاری و ... را در اندازه هــای 30*45 به 
نمایش گذاشتیم. نمایشگاه سی نما - کیارستمی 
از یکشنبه 11 مهرماه افتتاح می شود و تا هجدهم 

ادامه دارد. 

خانه موســیقی| درپی برخی شایعه های 
مطرح شده درباره وخامت حال استاد محمدرضا 
شجریان و نگرانی علاقه مندان و جامعه فرهنگی 
نسبت به این اخبار، همایون شجریان توضیحاتی 
درباره حال پدرش ارایه کرد. ماجرا از این قرار بود 
که درهفته گذشته شــایعاتی مبنی بر وخامت 
حال اســتاد شجریان در شــبکه های مجازی و 
برخی رسانه ها پخش و موجب نگرانی گروهی از 
دوستداران این استاد شد، اما همایون شجریان- 
خواننده و فرزند اســتاد شجریان- این شایعه ها 
را رد کرد و گفت: »حال پدر در این روزها نسبتا 
خوب و روبه بهبود است. خوشبختانه روند درمانی 
ایشان نیز زیر نظر پزشکان ادامه دارد.« او با اشاره 
به ضعف جسمانی استاد و عدم تحرک مناسب، 
افــزود: »پدر درحال حاضر نیــاز به فیزیوتراپی 

دارد.«

حجت الاسلام احمد مازنی، نماینده تهران و عضو 
کمیسیون فرهنگی مجلس شورای اسلامی درباره 
فیلم فروشنده به کارگردانی اصغر فرهادی اظهارنظر 
کرد.  مازنی پس از تماشــای این فیلم گفت: آنچه 
درباره فروشنده خوانده یا شــنیده بودم با آنچه در 
سینما دیدم، متفاوت بود و معتقدم هنر اصغر فرهادی 
این است که یک معضل اجتماعی را حتی اگر فراگیر 
هم نباشد؛ جلوی دوربین و روی پرده سینما می برد 
و درنهایت قضاوت را به مخاطب می ســپارد. عضو 
کمیســیون فرهنگی افزود: بنده قضاوت تخصصی 
این فیلم را به اهل فن می سپارم، اما در بعُد دیپلماسی 
فرهنگی همان طور که قبلا و پــس از موفقیت این 
فیلم در جشنواره کن گفتم؛ سینما در دنیا به عنوان 
یک ابزار دیپلماسی و دیپلماتیک شناخته شده است 
و امروز نقش  هالیوود در دنیا حتی بسیار پررنگ تر از 

پنتاگون و وزارت امور خارجه آمریکاست.

احمد مازنی: تأثیر  هالیوود از 
پنتاگون هم بیشتر است

شهروند| بعد از برگزاری مراسم رونمایی از جدیدترین 
مدل یک خودرو خارجی در تالار وحدت، واکنش ها به این 
اتفاق عجیب همچنان ادامه دارد. تا امروز علی مرادخانی، 
معاونت هنری وزارت فرهنگ و ارشــاد بالاترین مقام 
فرهنگی است که به مسأله واکنش نشان داده است: من 
به دوستان در بنیاد رودکی تذکر دادم. آنها بحث هایی 
دراین باره داشتند که نیاز به امکانات و بودجه دارند که 
ما هم پاسخ دادیم آن موضوع سر جای خودش ولی هر 
چیزی جایگاه خودش را دارد. مرادخانی ابراز امیدواری 
کرده اتفاقاتی از این دست دیگر تکرار نشوند.  دقیقا در 
چنین شــرایطی علی اکبر صفی پور، مدیرعامل بنیاد 
فرهنگی، هنــری رودکی برگزاری مراســم رونمایی 
خودروی یکی از کمپانی های اتومبیل سازی خارجی در 
تالار وحدت تهران را اتفاقی میمون و مبارک دانسته است. 
استدلال صفی پور برای موضع گیری که داشته این است 
که اگر حمایت بخش هایی که در آنها پول جریان دارد 
وارد چنین مقولاتی نشود )اشاره به پرداخت های مالی 
که برای برگزاری چنین مراسمی از سوی کمپانی خودرو 

خارجی صورت گرفته(، ما تا چه زمانی می توانیم از جیب 
دولت هم برای آنچه از آن به عنوان هنر یاد می کنیم و هم 
برای نگهداری سالن ها هزینه کنیم؟ البته حرف آقای مدیر 
در روی کاغذ درست و منطقی به نظر می رسد اما ظاهرا 
به تنها چیزی که در این اظهارنظر توجه نشده نگهداری از 
تالار قدیمی وحدت برای برگزاری اتفاقات مهم فرهنگی 
و هنری است.  از سوی دیگر اظهارنظر شهداد روحانی، 
رهبر ارکستر شناخته شده ایرانی که در شب رونمایی از 
خودرو مالوف، به عنوان رهبر ارکستر، ارکستر سمفونیک 
را همراهی می کرده هم به مطالب منتشــر شــده در 
خبرگزاری ها و روزنامه ها واکنش نشان داد و برای اثبات 
حقانیت اجرای آن شب دست به دامن موتزارت آهنگساز 
شهیر اتریشی شده است:  هانفر یکی از خانواده های متمول 
شهر سالزبورگ بود و برای عروسی نوه اش سفارش قطعه  
موسیقی را به موتزارت می دهد. موتزارت نیز قطعه  هانفر 
را می نویسد و برای نخستین بار در شب عروسی نواخته 
می شود و بعد از چندین  سال موتزارت آن قطعه را کامل 
کرده و به سمفونی 35 یا سمفونی  هانفر تبدیل می شود. 

از نگاه روحانی، شرکت فرانسوی رنو در کنار حمایت از 
ارکستر سمفونیک تهران از جدیدترین برند خود نیز 
رونمایی کرد و این موضوع تازه ای نیست چراکه به طور 
مثال یک کمپانی معتبر خودرو چندین فصل از برنامه های 
ارکستر برلین فیلارمونیک حمایت می کرد و در برنامه ها 
و بروشورهایشون آرم و لوگوی این برند وجود دارد. آقای 
روحانی اینها را گفته اما نگفته آیا ارکستر فیلارمونیک 
برلین در قدیمی ترین سالن شهر به روی صحنه می رود و 
درحالی که یک خودرو سنگین و بیشتر از ظرفیت سالن 
روی صحنه حضور دارد موسیقی می نوازند!  رهبر ارکستر 
سمفونیک تهران البته گفته در برخی از اجراهای تئاتر 
ارابه و اسب نیز روی اســتیج می آورند و حضور خودرو 
روی اســتیج چیز عجیب و غریبی نیست. اما ظاهرا به 
تفاوت وزن ارابه یا اسبی که برای اجرای تئاتر روی سن 
تالار وحدت قرار می گیرند با خودرویي که وزنی بیش از 
یک تن دارد توجه نکرده است.  مسأله اینجا وزن بیش 
از یک تنی رنو است که به نظر کارشناسان امر، استیج 
تالار وحدت تاب تحمل وزنش را ندارد و ممکن اســت 

در صورت تکرار اتفاقاتی از این دست به آن صدمه های 
جدی تری وارد شود.  احتمالا از همه این اتفاقات جالب تر، 
انتشار گزارشی است که در گروه های تلگرامی منتشر شده 
و درحال دست به دست شدن است. در آن گزارش به این 
موضوع پرداخته شده که ارکستر سمفونیک  هامبورگ 
در کنار جدیدترین محصول بنز به اجرای برنامه پرداخته 
است احتمالا منظور منتشرکنندگان گزارش این بوده که 
همراهی ارکسترهای مهم کشورهای مختلف با برندهای 
نام آشنای خودرو امری طبیعی است. البته که این فرض 
می تواند درست باشد اما در مورد اتفاق اخیری که در تالار 
وحدت افتاد، مسأله فرسودگی تالار وحدت و خرابی هایی 
که می تواند از قرار گرفتن خودرو روی سن تالار ایجاد شود 
مطرح است، نه همکاری با یک برند با توانایی اقتصادی بالا. 
بنابراین شاید اگر همان مبلغی که برای برگزاری این برنامه 
به ارکستر و بنیاد رودکی داده شده )شنیده ها حاکی از 
پرداخت مبلغی از حدود 80 میلیون تومان است( پرداخت 
می شد اما خودرو ها را وارد سالن اصلی تالار نمی کردند 

انتقادی هم به برگزارکنندگان وارد نبود. 

یاسر نوروزی| یک رَپرِ را دیدیم روی ناو هواپیمابر؛ 
خواننده ای که فالوورهای زیادی دارد و کشته مرده هایی 
که حاضرند ریتم بگیرند و پا بکوبند و در کامنت ها به 
پیروی از رئیس بنویســند: »بغ بغو«! امیر تتلو همان 
کسی است که  سال گذشته در صفحه اینستاگرامش 
نوشــت: »تتلیتیام، هوادارام، عشن عشق، کوشین؟! 
بیاین ببینم، هر کی نگه بغ بغو، بغ بغوووو!« جالب است 
که در پاسخ به این پست ســخیف، چندین  هزار نفر 
سرازیر شدند و نوشتند: »بغ بغو!« فردای آن روز برخی 
سایت ها و روزنامه نگارها به ماجرا واکنش نشان دادند و 
آن را نزول سطح تفکر یک چهره مشهور و همچنین 
سطح سلیقه هوادارانش خواندند، اما امیر تتلو در پاسخ 
به این عده نوشت: »به دور از هرگونه مقایسه ای، آیا این 
حجم از حمله به یک خواننده که برای انرژی هسته ای 
خوانده رواست؟« برگردیم عقب تر؛ وقتی  سال گذشته 
امیر تتلو را دیدیم روی ناو هواپیمابر که با همان حرکات 
موزون و صدای ناموزون، آهنگی می خواند برای انرژی 
هسته ای! هرچند، مدت زیادی نگذشت که به اتهام 
»تشویق نمودن جوانان به فساد و فحشا« به دادسرا 
احضار شد، اما به فاصله مدت کوتاهی بعد از آن فایلی 
منتشر شد از توهین این خواننده زیرزمینی به قاضی 
قاسم زاده، بعد هم که بازداشت شد. هرچند در فضای 
مجازی می خوانم که به یکی از دوستانش گفته: »زندان 
مثل یک سفره...« جمله ای که قرار است در شمایلی از 
پیری و پختگی عرضه شود، اما مثل حبابی روی موج 
می ترکد. موجی که این رپر زیرزمینی را بر امواج کف دار 

طرفداران  راند و سرآخر به ناو هواپیمابر رساند. او خواند، 
دوربین ضبط کرد و دست های پنهان پخش کردند 
تا دوباره تمام منتقدان و اصحاب خرد بنویسند برای 
تبلیغ یک جریان، هر چند ملی، آیا باید دست به دامن 
خواننده ای زیرزمینی با این سطح نازل از بیان و گفتار 
و رفتار شد؟ دست به قلم ها هم تیتر زدند: »وقتی بغ بغو 
جایگزین »حافظ« شد!« البته آن زمان همچنان کسی 
نمی دانست که چه کسی این پروژه را طراحی کرده؟ 
روز گذشته جام جم آنلاین از گفت وگوی امیر دریادار 
حبیب الله سیاری، فرمانده نیروی دریایی راهبردی در 

این باره خبر داد. به گفته حبیب الله سیاری، مجوز این 
کلیپ به درخواست موسسه هنری »اوج« صادر شده 
است. البته اردشیر احمدی، کارگردان این کلیپ نیز در 
گفت وگو با  آی سینما تأیید کرده نام وابستگان به این 
موسسه در پایان کلیپ آمده؛ هرچند که از نام موسسه 
خودداری شده است. اما صحبت های جالب امیر سیاری 
در پاسخ به خبرنگار خواندنی است. در ابتدا از او سوال 
می شود »مجوز اجرای کلیپ انرژی هسته ای امیر تتلو 
روی یکی از ناوشکن های ایران را شما صادر کردید؟« که 
سیاری پاسخ می دهد: »این کلیپ چقدر حاشیه درست 

کرد. ببینید واقعیت این است که من اصلا نام هنری 
ایشان را نمی دانستم. زمانی که از ما اجازه خواستند 
ایشان را به نام امیرحسین مقصودلو معرفی کردند و 
من کاری از ایشان ندیده بودم.« در ادامه او همچنین 
تأکید می کند که مجوز از سوی امیر مقصودلو اخذ نشده 
بلکه موسسه فرهنگی، هنری »اوج« برای اخذ این مجوز 
اقدام کرده؛ موسسه ای که تهیه کنندگی فیلم هایی 
چون »بادیگارد«، »ایســتاده در غبار« و »فهرســت 
مقدس« را برعهده داشته! امیر سیاری در ادامه اشاره 
کرده پیش از پخش کلیپ قرار بوده آن را برای بازبینی به 
نیروی دریایی هم نشان بدهند که چنین اتفاقی نیفتاده 
اســت. او در پایان همچنین تأیید کرده به خاطر این 
موضوع حتی مواخذه شده است.   درهرحال این کلیپ 
در آن زمان پخش شد، سلایق نازل آن را پسندیدند، 
خردمندان انتقاد کردند، روزنامه نگاران به پرســش 
گرفتند، جوان ها گوشی هاشان را روشن کردند و رقص 
او را روی ناو تماشا کردند، مقامات بالاتر امیر دریادار 
سیاری را مواخذه کردند، سیاستمداران موسسه »اوج« 
سیاست ورزیدند و نام این موسسه را مخفی کردند و 
مسئولان قضائی هم ســرآخر امیر تتلو را گرفتند و 
بازداشت کردند. می دانید؟ ماجرا مظلومیت یک خواننده 
زیرزمینی نیست. ماجرا نازل تر از این حرف هاست. ماجرا 
شهرتی   است که ریشه در آب دارد؛ در حباب. خلأهایی 
که به زندگی خوانند ه ای نازل وزید، مردانی که او را باد 
کردند تا سرآخر با سرانگشت کوچک سیاست دوباره 

بترکد، دوباره ببازد. 

واکنش ها به رونمایی از یک خودرو خارجی روی سن تالار وحدت ادامه دارد؛

عذرخواهی از اتفاق میمون و مبارک

موسسه »اوج«، سرمایه گذار کلیپ تتلو در حمایت از انرژی هسته ای، تهیه کننده فیلم هایی چون »بادیگارد« و »ایستاده در غبار« است...

بازنده واقعی تویی، تو!

انجمن جلوه های ویژه میدانی طی بیانیه ای 
خواســتار داوری جداگانه دو رشته جلوه های 
ویژه میدانی و بصری در جشــنواره های فیلم 

فجر و فیلم مقاومت شد.

فیلم سینمایی نهنگ عنبر٢ سلکشن رؤیا 
به کارگردانی و تهیه کنندگی ســامان مقدم 
که قرار بود عید فطر کلید بخورد با یک هفته 
تأخیر به احترام عباس کیارستمی کارگردان 

بزرگ سینمای ایران شروع به کار کرد.

نمایــش » فصل بهار نارنــج« با هنرمندی 
بازیگران روشــندل کشــور سه شنبه ششم 
مهرماه بــا حضــور تعــدادی از هنرمندان 
پیشکسوت تئاتر، ســینما و تلویزیون اجرای 
خود را در پلاتو اجراي مجموعه تئاتر شــهر 

آغاز کرد.

بــه تصمیم رضا درمیشــیان نویســنده، 
کارگــردان و تهیه کننده لانتــوری درآمد 
حاصل از ســه روز نمایش ایــن فیلم به نفع 
قربانیان اسیدپاشــی خواهد بود تا به عنوان 
نخســتین قدم برای تأســیس یک انجمن 
مســتقل در حمایت از قربانیان اسیدپاشی 

هزینه شود.

اکران خیریــه فیلم »من« بــه کارگردانی 
ســهیل بیرقی به نفع کودکان کار چهارشنبه 
)14 مهرماه( ساعت ٢0 در پردیس سینمایی 

چارسو با حضور عوامل فیلم برگزار می شود.

درحالی که  سال پیش اعلام شده بود آنجلینا 
جولی کارگردان فیلم »آفریقــا« خواهد بود 
که درباره یکی از حامیان حقوق حیوانات در 
آفریقاســت، اکنون به نظر می رســد آنجلینا 
جولی برای اجتناب از همکاری با برد پیت که 
دوست داشــت نقش اصلی فیلم را ایفا کند از 

این پروژه دور می شود.

ســالار عقیلی، خواننده موسیقی ایرانی در 
تازه ترین کنســرت خود با عنوان »از تنهایی 
گریه مکن« قطعــات منتخبی از ملودی های 
آهنگسازان پیشــگام و جوان موسیقی ایرانی 

را به رهبری سهراب کاشف اجرا کرد.

در آییــن اختتامیه  هفدهمین جشــنواره 
سراســری نمایش عروســکی کانون پرورش 
فکــری کــودکان و نوجوانــان از حســین 

محب اهری تجلیل می شود.

یازدهمین جشنواره بین المللی فیلم رم کار 
خود را با نمایش فیلم »مهتاب« به کارگردانی 
مری جنکینــز به عنوان فیلــم افتتاحیه آغاز 

می کند.

نمایش میدانی »ســینا ســینا... عباس« 
با موضوع شــهدای مدافع حــرم و با حمایت 
انجمن تئاتر انقلاب و دفــاع مقدس به مدت 

15 شب در محوطه تئاترشهر اجرا می شوند.

مجموعه فیلم های »هری پاتر« که براساس 
رمان های هفتگانــه »جی.کــی. رولینگ« 
ســاخته شــده اند، باز هم مثل  سال گذشته 
به عنوان بهترین اقتباس هــای ادبی برگزیده 

شدند.

 گلایه از وزارت ارشاد
در جشن نوشتار

 ایلنا| چهارمین جشــن نوشــتار سینمایی
6 شهریور در هتل انقلاب و با حضور سینماگران، 
اهالی رسانه و روزنامه نگاران و مدیران فرهنگی در 
هتل انقلاب تهران برگزارشد. در این جشنواره 6 
رشته در بخش اصلی، 4 رشته در بخش ویژه و 4 
رشته در بخش جنبی داشته و آثار چاپ شده در 
نشریات یا منتشر شده در سایت ها در سال های 
۹0، ۹1 و ۹٢ را در برداشــت و برگزیــدگان هر 
بخش با داوری فریدون صدیقی، خسرو دهقان، 
احمد توکلی، امیرعلی نجومیان و مهرزاد دانش 
معرفی شــدند. در بخش اصلی ســینما شامل 
رشــته های نقد، گفت وگو، گزارش، سرمقاله و 
یادداشت، ترجمه و مقاله برندگان معرفی شدند 
و در بخش ویژه شامل بهترین برنامه سینمایی 
در رادیــو و تلویزیون، بهترین گروه ســینمایی 
روزنامه ها، بهترین مجله سینمایی و سینما در 
فضای مجازی جوایز به برگزیدگان اهدا شــد. 
در این مراســم همچنین از مرحوم علی وزینی 
خبرنگار ســینمایی با حضور خانواده وی تقدیر 
شد. پدر علی وزینی با گلایه از وضع بهداشت و 
درمان در کشور گفت که اگر شبی که علی وزینی 
درگذشت، یک پزشــک کشیک در بیمارستان 

نمازی شیراز بود امروز علی وزینی زنده بود. 

خبر آخر
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شــهروند| آتنه فقیه نصیری که در فیلم های »قارچ سمی« و »مزرعه 
پدری« از ساخته های رســول ملاقلی پور حضور داشته است ، به تازگی 
خاطره جالبی درباره قهر یک هفته ای اش بــا این کارگردان را بازگو کرده 
که به ماجرای حضورش به عنوان بازیگر میهمان در ســریال »پاورچین« 
به کارگردانی مهران مدیری برمی گردد. فقیه نصیری به خاطره جالبی در 
زمان فیلمبرداری »مزرعه پدری« اشاره دارد که باعث قهر یک هفته ای او و 
ملاقلی پور شده است: »از فیلم سینمایی »مزرعه پدری« یک خاطره خیلی 
وحشتناک دارم، البته به نظر خودم هم در این موضوع سادگی کردم. ماجرا 
از این قرار بود که در آن زمان سریال »پاورچین« به کارگردانی مهران مدیری 
از تلویزیون پخش می شد و چند نفر از دوستانم که در آن پروژه نیز بودند، از 
دوستی شان با من استفاده کردند و در روزی که من درحال استراحت بودم، 
از پروژه »پاورچین« با من تماس گرفتند و از من خواستند در یک قسمت از 

آن مجموعه به عنوان هنرپیشه میهمان حضور پیدا کنم. درواقع من هم در 
رودربایستی افتادم و چون کار آنها هم در یک روز انجام می شد، درنهایت 
پذیرفتم. اتفاقا وقتی که رفتم، همه فکــر می  کردند بابت حضورم در آن 

مجموعه آن هم به عنوان بازیگر میهمان حتما مبلغی دریافت کردم اما 
واقعا این طور نبود و دریغ از این که بعد از اتمام کارم یک نفر از عوامل 

این پروژه با من تماس بگیرد و یک خسته نباشید ساده بگوید. 
بعد از اتمام کار به منزل آمدم فردای آن روز رأس ساعت 7 صبح 
تلفن منزلم زنگ خورد و به روی پیغام گیر رفت که به یکباره 
دیدم صدای مرحوم رسول ملاقلی پور می آید که پای تلفن 
دارد داد می زند و از آنجایی که همیشه مرا به عنوان دختر صدا 
می زد، می گفت دختر این چه کاری بود که کردی، رفتی توی 

این کار مزخرف مهران مدیری و فیلم من را ول کردی؟«

خاطره آتنه فقیه نصیری از رسول ملا قلی پور
چرا در کار مزخرف مهران مدیری بازی کردی؟! 


